4 خطوات من أجل سلامة الأطفال

فارقًا یشکل المناسب المقعد

مقاعد السيارة المتجهة إلى الخلف

استخدم مقعد سيارة متجهًا للخلف حتى يصل عمر طفلك إلى عامين على الأقل وحتى بلوغه الحد الأقصى للوزن أو الطول المحدد لمقعد السيارة ينبغي استخدام مقعد سيارة قابل للتغيير أو شامل (الكل في واحد) في الوضع المتجه إلى الخلف للأطفال الذين كبروا على مقاعد السيارة المخصصة للرضع فقط



مقاعد السيارة المتجهة إلى الأمام

استخدم مقعد سيارة متجهًا إلى الأمام حين يتجاوز طفلك الحد الأقصى للوزن أو الطول المحدد للمقعد المتجه إلى الخلف. اجعل طفلك يجلس على مقعد سيارة متجه إلى الأمام مع ارتداء حزام وحمالة أمان حتى يصل إلى أعلى وزن أو طول مسموح به بالنسبة لمقعد السيارة.



مقاعد التعزيز

استخدم مقعد تعزيز مثبتًا بحزام عندما يزيد وزن طفلك أو طوله عن حد مقعد السيارة المتجه إلى الأمام اجعل طفلك يجلس على مقعد تعزيز إلى أن يصبح حزاما الفخذ والكتف ملائمين، ويكون هذا في العادة بين سن 8 و12 سنة.



أحزمة المقاعد

استخدم حزام فخذ وكتف عندما تتلاءم أحزمة المقاعد مع طفلك بالشكل الملائم ينبغي أن يكون حزام الفخذ منخفضًا ويمر على الفخذين من أعلى وينبغي أن يسترخي حزام الكتف عبر منتصف الصدر والكتف. ينبغي أن يكون الأطفال طوالاً بما يكفي ليثنوا ركبتيهم بشكل مريح فوق حافة المقعد الخلفي بينما يستند ظهرهم على مقعد المركبة.



ينبغي أن يجلس كل الأطفال الذين عمرهم أقل من 13 سنة في المقعدالخلفي.

بتمويل من الإدارة الوطنية لسلامة المرور على الطرق السريعة (National Highway Traffic Safety Administration, NHTSA) مع منحة من لجنة سلامة المرور الخاصة بحاكم ولاية نيويورك



4 STEPS 4 KIDS

THE RIGHT SEAT MATTERS



Rear-Facing Car Seats

Use a rear-facing car seat until your child is at least two years old and up to the highest weight or height limit of the car seat. A convertible or all-in-one car seat should be used in the rear-facing position for babies who outgrow infant-only car seats.



Forward-Facing Car Seats

Use a forward-facing car seat when your child outgrows the rear-facing weight or height limit. Keep yourchild in a forward-facing car seat with a harness and tether, up to the highest weight or height limit of the car seat.



Booster Seats

Use a belt positioning booster seat when your child's weight or height is above the forward-facing limit for the car seat. Keep your child in a booster seat until the lap and shoulder belts fit properly, typically between 8 and 12 years old.



Seat Belts

Use a lap and shoulder belt when the seat belts fit your child properly. The lap belt should be low and snug across the upper thighs and the shoulder belt should lie across the middle of the chest and shoulder. Children should be tall enough to comfortably bend their knees over the edge of the backseat with their back against the vehicle seat.

All children under age 13 should ride in the backseat.

Funded by the National Highway Traffic Safety Administration (NHTSA) with a grant from the New York State Governor's Traffic Safety Committee

